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RSMELDING 2022, AustrheimHagelag
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Styret har avholdt tre styremøter.

d 4 . arrangerte vi hagekveld med foredrag. Vi fikk besøk av Rolf EideOnslag ·.mat
fra Asky. Han viste bilder og ga radom beplantning og stell av hagen. Han

solgte planter etter foredraget. Det var 37 betalende til arrangementet.
'

Etter planen skulle Anne Tafjord Kyrkjbø komme på besøk 15.oktober i fjor.

Tema for kvelden var «Hvordan lykkes med lk, med særlig vekt pa tulipaner!»

Vimatte dessverre avlyse dette pagrunnav corona restriksjoner .

•

•

Vihar brukt lokal avisene Strilen og Nordhordland til å annonsere for
'

arrangement. Da når vi ut til flere. Vi har også hengt opp plakater på butikker i
vår kommune og i nabo kommunene. I tillegg har vi lagt ut på Facebook.

Det er kjekt å registrere at vi trekker folk fra nabo kommunene. Mange reiser
fangt for å besøke oss.

Påarrangementene våre har vi servert heimelaga kaker og kaffe. Videkker på
med planter, lys og servietter for mer koselig atmosfære.

Arrangementene har vaert avholdtikafeen paAustrheim samfunnshus.

Årets Ide og planleggingsmøte ble avholdt på hotell Ullensvang17-

18.september.Austrheim hagelaghar ikkemidler til akunne dekkeopphold
vi deltok derfor ikke. v,prioriterer heller lokale arrangement. g

Det er 4 nye medlemmer i 2021 o !022 d
a: og pr lags dato er det totalt 26

medlemmer iAustrheimhagelag.


